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Gratulujemy i zapraszamy ponownie!

Sulejowskie centrum sportów pla-
żowych, znajdujące się przy Szkole 
Podstawowej nr 1 im. Jana Pawła II 
od poniedziałku, 9 sierpnia było areną 
zmagań reprezentantów 11 państw: 
Polski, Rosji, Ukrainy, Litwy, Iranu, 
Japonii, Estonii, Niemiec, Austrii, 
Włoch oraz Czech. Mistrzowskie 
tytuły wywalczyły Ukrainki, które 
w finale pokonały swoje rodaczki 
i Ukraińcy, którzy zwyciężyli z Ro-
sjanami. Wśród Polaków najwyższej 
uplasowały się Pamela Łuszczyńska 
i Edyta Kucharska, które zajęły 
czwarte miejsce. Dekoracja najlep-
szych odbyła się podczas ceremonii 
zakończenia turnieju. Medale, puchary 
i dyplomy wręczyli: marszałek senior 
Sejmu RP, poseł Antoni Macierewicz, 
który reprezentował honorowych pa-
tronów turnieju: wicepremiera i mini-
stra kultury, dziedzictwa narodowego 
i sportu – prof. Piotra Glińskiego oraz 
marszałka województwa łódzkiego – 
Grzegorza Schreibera, przedstawiciele 
Międzynarodowego Komitetu Sportu 
Głuchych (ICSD): Mohammad Pargar, 
który jest także prezydentem Konfede-
racji Sportu Głuchych Azji i Pacyfi ku, 
John Knetzger – dyrektor techniczny 
ICSD oraz jego asystentka Cathy Sche-
lvis, a także burmistrz gminy Sulejów, 
Wojciech Ostrowski, przewodniczący 
Rady Miejskiej w Sulejowie, Bartosz 
Borkowski, który był także inicjatorem 
i dyrektorem turnieju oraz Wojciech 
Stempurski, prezes Zarządu Polskiego 
Związku Spor tu Niesłyszących. 
- W imieniu Rzeczypospolitej Polskiej 
dziękuję wam, gratuluję i liczę na 
to, że będziemy się mogli spotykać 
częściej, bo jesteście nam potrzebni. 
Jesteście potrzebni Polsce, światu 
i swoim narodom – powiedział Antoni 
Macierewicz. Przedstawiciele naszej 
gminy nie kryli wzruszenia, ponieważ 
do tej pory podobne turnieje organizo-
wano na terenie światowych metropolii 
m.in. w Tajpej, Melbourne czy Sofii, 
dlatego to było dla nas duże wyzwanie 
i zaszczyt. - Cieszę się, że zajrzeliście 
na chwilę do Sulejowa, zaglądajcie 
częściej, może już za rok. Zapraszamy 
i czekamy na was. Jest nam bardzo 
miło, że mogliśmy gościć tak wspania-
łych ludzi. Dziękuję wszystkim, którzy 
pomogli zorganizować ten turniej. 
Jestem pewien, że wywieziecie stąd 
wspaniałe wspomnienia i będziecie 
dobrze mówili o Sulejowie we wła-
snych krajach i za to wam dziękuję, 
za promocję mojego miasta i gminy – 
dodał burmistrz Wojciech Ostrowski. 
- To był fantastyczny tydzień, dziękuję 
wszystkim, którzy nam pomagali 
- wolontariuszom, sędziom, pracowni-
kom Urzędu Miejskiego w Sulejowie, 
panu burmistrzowi, pani burmistrz 
oraz pracownikom Szkoły Podstawo-
wej nr 1 im. Jana Pawła II w Sulejowie. 

Dziękuję prezesowi Wojciechowi 
Stempurskiemu, prezesowi Zarządu 
Polskiego Związku Sportu Niesłyszą-
cych za zaufanie. Dziękuję członkom 
polskiej kadry. Do zobaczenia – pod-
sumował Bartosz Borkowski. Długo 
nie zapomnimy tych kilku minionych 
dni, także dzięki Wam, kibicom, któ-
rzy przyjeżdżali na mecze z terenu 
gminy Sulejów i nie tylko. Zmagania 
siatkarzy i siatkarek podziwiali m.in. 
Mieczysław Nowicki, prezes Towa-
rzystwa Olimpijczyków Polskich 
i wiceprezes Polskiego Komitetu 
Olimpijskiego, dwukrotny medalista 
olimpijski oraz dwukrotny medalista 
szosowych mistrzostw świata oraz 
Tadeusz Mytnik, członek Zarządu 
TOP, srebrny medalista olimpijski 
w kolarstwie, trzykrotny medalista 
szosowych mistrzostw świata, wie-
lokrotny mistrz Polski. Burmistrz 
Wojciech Ost rowsk i ,  zas tępca 
burmistrza Małgorzata Just oraz 
Bartosz Borkowski, przewodniczący 
Rady Miejskiej w Sulejowie pokazali 
naszym gościom nie tylko centrum 
sportów plażowych, ale również 
pierwszy w Polsce basen pasywny 
oraz pasywną halę sportową, które 
powstają obok Szkoły Podstawowej 
nr 1 im. Jana Pawła II w Sulejowie. 
- Jestem pod wrażeniem rozmachu 
i jakości wykonania tych obiektów. 
Wierzę w to, że będą tutaj przyjeż-

dżać czołowi sportowcy. Cieszę się, 
że w Sulejowie zainwestowano w 
rozwój infrastruktury sportowej, po-
nieważ w ten sposób można stwarzać 
możliwości m.in. młodym ludziom 
i  odciągać ich od smar t fonów 
i komputerów. Mieszkam w Łodzi, 
więc doskonale znam te okolice. Gdy 
zaczynałem swoją przygodę z kolar-

stwem, często bywałem na terenie 
tutejszych ośrodków, dlatego cieszę 
się, że ten region się rozwija – powie-
dział Mieczysław Nowicki. Polscy 
olimpijczycy wspierają nasze inwe-
stycyjne plany od kilku miesięcy. 
W marcu 2021 r. zastępca burmistrza 
Małgorzata Just i przewodniczący 
Bartosz Borkowski spotkali się z 

nimi w Warszawie, aby omówić 
nasze plany, dotyczące rozwoju in-
frastruktury rekreacyjno-sportowej. 
Przedstawiciele Towarzystwa Olim-
pijczyków Polskich obiecali, że będą 
nas wspierać merytorycznie podczas 
opracowywania poszczególnych 
projektów, także tych, dotyczących 
siatkówki.

To było historyczne wydarzenie dla gminy Sulejów, ale także dla naszego kraju, ponieważ Mistrzostwa Świata w Siatkówce 
Plażowej Głuchych po raz pierwszy zorganizowano w Polsce. Nowych mistrzów świata poznaliśmy po sześciu dniach rozgrywek 
na terenie sulejowskiego centrum sportów plażowych. Zarówno wśród kobiet, jak i wśród mężczyzn zwyciężyli reprezentanci 
Ukrainy, którzy odebrali złote medale podczas ceremonii zakończenia 3. Mistrzostw Świata w Siatkówce Plażowej Głuchych, 
które w sobotę, 14 sierpnia 2021 r. zakończyły się w Sulejowie.
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Umowa w sprawie 
rozbudowy plaży przy 
ul. Taraszczyńskiej podpisana

To  n a j w i ę k s z a  d o t a c j a  p r z y-
z n a n a  w  r a m a c h  z a d a n i a 
s a m o r z ą d u  w o j e w ó d z t w a 
łó d z k iego  p n .  I n f r a s t r u k t u r a 
Tu r yst yczna Plus.  P rojek t  pod 
nazwą „Budowa inf rast r uktury 
t u r yst ycznej  i  rek reacy jnej  na 
p o t r z e b y  r o z w o j u  t u r y s t y k i 
wod nej  w m ie jscowośc i  Su le -
jów prz y u l .  Ta raszcz y ńsk iej” 
zosta ł bardzo dobrze oceniony 
i to także Państwa zasługa, po-
n ieważ nasi mieszkańcy mogl i 
się wypowiedzieć na ten temat 
podczas of icjalnych konsultacji, 
wówc z a s  z a p r e z e n t ow a l i ś m y 
w i z u a l i z a c je  t ego  m ie jsca  p o 
r o z b u d o w i e .  P o  r a z  k o l e j n y 
dziękujemy za wszystkie opinie 
w tej  sprawie.  -  Nie mam wąt-
pl iwości ,  że  to  dobr y pomysł , 
dobr y projek t i  głęboko wierzę 
w to, że zostanie dobrze zreali-
zowany. To zadanie realizujemy 
w tym roku po raz pierwszy, w 
tej  edycji  chciel iśmy dać moż-
l iwość roz woju in f rast r u k t u r y 
t u r ys t ycz nej  w obrębie dwóch 
r z ek :  P i l l i c y  i  Bz u r y.  G m i n a 
Su le jów ot r z y mała  najw yższą 
d o t a c j ę  n a  t e n  c e l .  N i e  m a 
wątpliwości, że Sulejów, gmina 
Sulejów oraz Środkowe Nadpi-
l icze to z ielona p ł uca naszego 
r e g i o n u ,  t o  m i e j s c e ,  g d z i e 

chętnie wypoczywamy, a coraz 
w ię ce j  osób  s ię  t u t a j  os ied la . 
Chcemy polepszać jakość życia 
mieszkańców, a t ak ie projek ty 
n a  p e w n o  w  t y m  p o m o g ą  – 
powied z ia ł  Z big n iew Ziemba , 
w ic e m a r s z a ł e k  woje wó d z t wa 
łódzk iego. W ramach tej inwe-
s t yc j i  z a m ie r z a my w y rów n a ć 
teren, wybudować parkingi oraz 
zamontować stojak i na rower y, 
wiat y,  ławk i ,  kosze na śmieci , 
tablice z oznakowaniem szlaku 
i  oświet len ie,  zasi lan ie d z ięk i 
odnawialnym źródłom energii. - 
Najpierw jednak trzeba wydobyć 
piach z dna rzek i.  Pr ior y tetem 
pogłębiania Pilicy nie jest rozwój 
t u r yst yk i lecz bezpieczeństwo 
miasta, dlatego mieszkańcy po-
godzili się z tym, że w tym roku 
nie będą mogli wypoczywać na 
plaży przy ulicy Taraszczyńskiej, 
ale za to w przyszłym roku bę-
dzie tam więcej miejsca. Bardzo 
się cieszę i dziękuję przedstawi-
cielom samorządu województwa 
łód z k iego za  wspa rc ie  –  pod-
sumował Wojciech Ost rowsk i , 
bu r m is t r z  g m i ny  Su le jów.  To 
jest pierwsza plaża, którą zamie-
rzamy zagospodarować d z ięk i 
pozyskanej dotacji .  Pracujemy 
na d  podobny m i  p rojek t a m i  w 
innych częściach gminy.

L a t em  na  p l a ż y  p r z y  u l i c y  Ta ra s zc z yń s k i e j 
w Sulejowie wypoczywa wielu mieszkańców na-
szego regionu. W tym sezonie to miejsce jest 
zamknięte z powodu prac, związanych z pogłębia-
niem Pilicy, ale już w przyszłym roku będzie tam 
dużo więcej miejsca. Częściowo zamierzamy zago-
spodarować ten teren dzięki dotacji z Urzędu Mar-
szałkowskiego. W czwartek, 19 sierpnia 2021 r. 
wicemarszałek województwa łódzkiego, Zbigniew 
Z iemba i  burmis t r z  gminy  Sule jów,  Wojc iech 
Ostrowski,  podpisal i  umowę, dzięk i  k tórej  do-
staniemy 80 tysięcy złotych na rozbudowę tego 
miejsca.

Zakończyliśmy dwie ważne inwestycje 
w Kurnędzu i Przygłowie

Remont chodnika w Kurnędzu koszto-
wał 386.587,68 zł i w całości został sfi -
nansowany dzięki dotacji z Rządowego 
Funduszu Inwestycji Lokalnych. W 
ramach tego funduszu na gminne konto 
wpłynęło ponad 2,5 mln złotych. - Ponad 
rok temu minister Antoni Macierewicz 
przywiózł nam specjalną promesę i 
jeszcze tego samego dnia odwiedził 
mieszkańców Kurnędza, informując 
ich, że pieniądze z RFIL są przeznaczone 
właśnie na takie inwestycje jak remonty 
dróg i chodników. Dziękujemy panu mi-
nistrowi, ponieważ ten chodnik wygląda 
dzisiaj bardzo ładnie. Zresztą, dzięki 
tym pieniądzom tych dróg i chodników 
w sumie wyremontujemy kilkanaście 
– powiedział Wojciech Ostrowski, 
burmistrz gminy Sulejów. - Chciałbym 
bardzo podziękować mieszkańcom tej 
miejscowości za współpracę, ponieważ 
idąc tym nowym chodnikiem, dobrze 
widać jak zagospodarowano przestrzenie 
między płotami a chodnikiem. Miesz-
kańcy pomagali też ustalać usytuowanie 
zjazdów. Zgodnie z tradycją przed Wiel-
kanocą zawsze malowano krawężniki 
na biały kolor, wcześniej ten chodnik nie 
był w najlepszym stanie, dlatego gdy go 
odświeżano, wyglądał nieco lepiej, teraz 
takie zabiegi nie będą już niezbędne 
– podsumował Michał Gaczkowski, 
wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 
który razem z burmistrzem oceniał 
końcowy efekt prac. Zakończono też 
budowę kanalizacji deszczowej wraz z 
separatorem w najniższym punkcie ulicy 
Topolowej w Przygłowie. Ta inwestycja 
jest bardzo ważna dla mieszkańców, 
ponieważ po intensywnych opadach 
deszczu woda zalewała posesje, znajdu-
jące się przy tej drodze. Wybudowane 

odwodnienie powinno rozwiązać ten 
problem. W ramach tej inwestycji, o 
którą zabiegał m.in. radny Rafał Fogiel, 
wybudowano m.in. kanał deszczowy, 
którym woda będzie odprowadzana do 
rzeki Luciąży. Po wykonaniu tych prac 
droga oraz chodnik zostały odtworzone, 

powstał też brakujący fragment chodnika 
przy skrzyżowaniu z ulicą Górną. Ta 
inwestycja również została sfi nansowana 
z pieniędzy, które otrzymaliśmy z Rzą-
dowego Funduszu Inwestycji Lokalnych 
i zgodnie z podpisaną umową kosztowała 
343.771,54 zł.

Mieszkańcy Kurnędza mogą już korzystać z wyremontowanego chodnika, 
to była pierwsza i jednocześnie jedna z najważniejszych inwestycji, które 
rozpoczęliśmy dzięki dotacji z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych. 
Stare, zniszczone płyty chodnikowe zostały zastąpione kostką brukową na 
odcinku o długości prawie 1700 metrów. Wykonano też wjazdy do posesji. 
Nowy chodnik wybudowano również przy ulicy Topolowej w Przygłowie, 
zrealizowana tam inwestycja polegała przede wszystkim na budowie od-
wodnienia tej ulicy.
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Tłumy bawiły się podczas Święta Gminy Sulejów 
i Dożynek w Kłudzicach

Uroczystość tradycyjnie rozpoczęła 
się od korowodu dożynkowego. 
Następnie zg romadzeni goście 
wzięl i  udz ia ł  w polowej mszy 
świętej, celebrowanej przez księdza 
Zbigniewa Dawidowicza. Podczas 
ceremoniału dożynkowego burmistrz 
gminy Sulejów - Wojciech Ostrowski 
oraz jego zastępca - Małgorzata Just 
odebrali tradycyjny chleb dożynkowy 
od starostów święta plonów – Joanny 
Szymańskiej z Korytnicy i Sławomira 
Langiera z Kłudzic. Chleby i kosze 
dożynkowe otrzymali również: poseł 
– Grzegorz Lorek, wicemarszałek 
województwa łódzkiego - Zbigniew 
Ziemba i radna Sejmiku Wojewódz-
twa Łódzkiego - Beata Dróżdż, 
starosta oraz sekretarz powiatu 
piotrkowskiego - Piotr Wojtysiak i 
Ireneusz Czerwiński, radni Rady 
Powiatu Piotrkowskiego – Katarzyna 
Miśkiewicz, Dorota Jankowska, 
Janusz Błaszczyński oraz wice-
przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sulejowie – Jan Ratajczyk oraz ksiądz 
Zbigniew Dawidowicz. Burmistrz, 
zastępca burmistrza i starostowie 
dożynek wręczyli chlebki z miodem 
również zaproszonym gościom. 
Podczas ceremoniału dożynkowego 
rozstrzygnięto również konkursy na 
najładniejszy wieniec dożynkowy 
oraz najsmaczniejszą lokalną potrawę, 
którą przyrządziły panie z Koła 
Gospodyń Wiejskich z Zalesic, ich 
żeberka na kapuście smakowały go-
ściom najbardziej. Z kolei najładniej-
sze wieńce – zdaniem oceniających 
– przygotowali reprezentanci sołectwa 
Barkowice, tuż za nimi uplasowali 
się mieszkańcy Kłudzic, a trzecie 
miejsce zajął wieniec, przygotowany 
przez mieszkańców Witowa. Dla 
najlepszych przygotowano nagrody 
finansowe – odpowiednio: 500, 400 
i 300 złotych. Oprócz lokalnych 
specjałów, przygotowanych przez 
panie z naszych KGW, można też było 
skosztować zrekonstruowanego dania 
staropolskiego, które ugotowano 
w ramach wydarzenia pod hasłem 
kulinarne dziedzictwo ziemi sulejow-
skiej, sfi nansowanego dzięki dotacji 
unijnej z „Europejskiego Funduszu 
Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów 
Wiejskich: Europa inwestująca w 
obszary wiejskie w ramach działania 
19. „Wsparcie dla rozwoju lokalnego 
w ramach inicjatywy LEADER” Pro-
gramu Rozwoju Obszarów Wiejskich 
na lata 2014-2020”. Sporo działo się 
także na scenie. W ramach wydarze-
nia, zorganizowanego przez przed-
stawicieli Stowarzyszenia Piliczanie, 
wystąpiły zespoły z różnych regionów 
Polski: kaszubskiego – Kościerzyna, 
łódzkiego – Rzgowianie, piotrkow-
skiego – Grabiczanie, opoczyńskiego 

– Niebowianki, radomszczańskiego 
– Kraszewianki oraz oczywiście 
nasi Piliczanie. Gwiazdą przeglądu 
był zespół Krywań, który zakończył 
to wydarzenie,  sfi nansowane dzięki 
dotacji z „Europejskiego Funduszu 
Rolnego na Rzecz Rozwoju Obszarów 
Wiejskich: Europa inwestująca w 
obszary wiejskie oraz grantowi pn. 
„Folkowo i wielokulturowo – przegląd 
ludowych nut”, współfi nansowanemu 
ze środków Unii Europejskiej w 
ramach działania 19. „Wsparcie dla 
rozwoju lokalnego w ramach inicja-
tywy LEADER” Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-
2020”. Gwiazdą Święta Gminy Su-
lejów był natomiast Piotr Cugowski, 
który zaśpiewał z publicznością swoje 
największe przeboje. Na zakończenie 
imprezy odbyła się dyskoteka pod 
chmurką z Pewex Party Group.

W niedzielę, 15 sierpnia 2021 r. okazji do świętowania było co najmniej kilka: święto naszej gminy, dożynki, Święto Wojska 
Polskiego i Wniebowzięcie Najświętszej Maryi Panny oraz 3. rocznica powstania zespołu ludowego Piliczanie, Święta Gminy 
Sulejów i Dożynek w Kłudzicach długo więc nie zapomnimy.
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Zapraszamy na wirtualny spacer po naszej gminie
Na zdjęciach sferycznych, czyli 
wykonanych tak, aby można było 
spojrzeć w górę, w dół oraz dookoła, 
mogą Państwo dokładnie obejrzeć 
najważniejsze miejsca na terenie 
naszej gminy, a więc Sulejów, ze-
spół opactwa Cystersów wraz z 
Podklasztorzem, okolice Zalewu 
Sulejowskiego, Deltę rzeki Luciąży 
oraz okolice Sanktuarium Maryjnego 
Matki Bożej Zwiastowania w Wito-
wie-Kolonii. W każdym z tych miejsc 
zaznaczono punkty szczególnie 
ważne dla mieszkańców i turystów, 
którzy odwiedzają ziemię sulejowską. 
W przyszłości miejsc, które będzie 
można "odwiedzić" ma być więcej, 
tymczasem zapraszamy na spacer 
po terenie naszej pięknej gminy. 
Odpowiednia zakładka znajduje się na 
naszej stronie internetowej w prawej 
kolumnie.

Od dzisiaj odwiedzając naszą stronę internetową – www.sulaejow.pl,  każdy może się wybrać na wirtualny spacer po gminie Sulejów.

Kolejka wąskotorowa 
na chwilę wróciła do Sulejowa

Przedstawiciel i  n iefor malnego 
Stowarzyszenia Modelarzy 9mm 
zaprosili właścicieli makiety Car 
System, makiety kolejowej w skali 
H0e (1:87), modeli pojazdów, kolei 
ogrodowej oraz modeli kolejowych 
w skali TT (1:120). - Cieszymy się, 
że odbywa się coraz więcej wystaw 
lokalnych. Modelarze poświęcają 
wiele czasu na wykonanie swoich 
makiet, które są bardzo dokładnie 
odwzorowane, dlatego zachęcamy 
do odwiedzania podobnych wystaw 
- powiedział Grzegorz Szych, sekre-
tarz Polskiego Związku Modelarzy 
Kolejowych. Wystawa odbyła się w 
siedzibie Miejskiego Ośrodka Kul-
tury w Sulejowie. Honorowy patronat 
nad imprezą objął burmistrz gminy 
Sulejów, Wojciech Ostrowski. Tych, 

którzy nie zdążyli obejrzeć wystawy, 
zachęcamy do odwiedzenia naszej 
wir tualnej galer ii archiwalnych 
fotografii kolejki wąskotorowej z 
lat 1903-1989, które przekazali nam 

nasi mieszkańcy. Wirtualny album 
naszej kolejki wąskotorowej można 
oglądać na naszej stronie interneto-
wej – www.sulejow.pl - w zakładce 
„Galerie zdjęć”.

Mieszkańcy, którzy pamiętają kolejkę wąskotorową, kursującą na trasie 
Piotrków Trybunalski – Sulejów, a także ci, którzy nigdy nie widzieli jej na 
żywo, w miniony weekend mogli zobaczyć w jakiś sposób funkcjonował 
ten środek transportu. Podczas wystawy ruchomych makiet modułowych 
pod hasłem „Kolejka wąskotorowa wraca do Sulejowa” zaprezentowano nie 
tylko makietę kolejki.

Policjanci interweniują 
w Krzewinach

Kwestia odpowiedzialności karnej za 
wykroczenie spożywania napojów 
alkoholowych w miejscu publicznym 
została uregulowana w ar t. 43 1 
Ustawy o wychowaniu w trzeźwości 
i przeciwdziałaniu alkoholizmowi 
z dnia 26 października 1982 roku 
natomiast kwestia odpowiedzialności 
karnej za czyny takie jak zakłócanie 
ładu, porządku publicznego i spo-
czynku nocnego, niszczenie mienia 
użytku publicznego publiczności 
została uregulowana w art. 51 § 112. 
art. 124 $1. art. 143 § 1 Ustawy z dnia 
20 maja 1971r. Kodeks wykroczeń. 

Kwestię odpowiedzialności karnej 
dotyczącej posiadania środków 
odurzających lub substancji psycho-
tropowych normuje Ustawa z dnia 29 
lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu 
narkomani min. w art. 58. - ust. 1, 
art. 59. - ust. 1, art. 62. ust. 1.i art. 
62b ust. 1. Policjanci przypominają, 
że za pośrednictwem narzędzia 
jakim jest Krajowa Mapa Zagrożeń 
Bezpieczeństwa każdy mieszkaniec 
może sprawdzić, czy w okolicy 
jego miejsca zamieszkania jest bez-
piecznie, poprzez KMZB można też 
zgłaszać własne uwagi.

Sulejowscy policjanci informują, że regularnie interweniują 
w sprawie wykroczeń społecznie uciążliwych takich jak: 
spożywanie napojów alkoholowych w miejscach objętych 
zakazem spożywania napojów alkoholowych, zakłóca-
nie ładu, porządku publicznego i spoczynku nocnego, 
niszczenie mienia użytku publicznego oraz możliwości 
zażywania środków odurzających przez osoby grupujące 
się w rejonie kompleksu rekreacyjnego, usytuowanego 
za salą OSP w miejscowości Krzewiny. Za ten rejon jest 
odpowiedzialny aspirant sztabowy Krzysztof Kuleta.
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Nasze dzieci wyjechały na kolonie 
dzięki pozyskanej dotacji

Dla uczestników wyjazdu przygo-
towano szereg atrakcji, m.in. dużo 
wycieczek autokarowych, pieszych, 
zajęcia na basenie, gry i zabawy in-
tegracyjne, zabawy sportowe, zajęcia 
muzyczno-taneczne. Na miejscu 
wypoczywają też dzieci z innych 
rejonów Polski m.in. z Pomorza, czy 
z Częstochowy, dzięki temu nasi 
mieszkańcy będą mogli nawiązywać 
nowe kontakty z rówieśnikami, które 
w przyszłości być może zaowocują 
późniejszą przyjaźnią. Zajęcia 
kolonijne to pierwszy etap projektu 
„Czas dla rodziny - lokalny program 
wsparcia”  w ramach konkursu 
„Samorząd Przyjazny Rodzinie 
2021”. Po powrocie z kolonii dzieci 
będą mogły skorzystać z kolej-
nych atrakcji. Jeszcze w sierpniu 

będą uczestn iczyć w zajęciach 
edukacyjnych z przedstawicielem 
Lasów Państwowych. Podczas zajęć 
praktycznych poznają walory Sule-
jowskiego Parku Krajobrazowego. W 
tym miesiącu dzieci odwiedzą rów-
nież Miasteczko ruchu Drogowego, 
gdzie spotkają się z policjantem. 
Dzięki tym zajęciom dzieci poznają 
zasadny bezpiecznego poruszania się 
na drodze. W kolejnych miesiącach 
dla dzieci i członków ich rodzin, 
uczestniczących w projekcie, przy-
gotowano także inne atrakcje, o 
których będziemy informować na 
bieżąco. Projekt będzie realizowany 
do 31 grudnia 2021 r. W ramach 
konkursu „Samorząd przyjazny 
rodzinie” pozyskaliśmy 74.705,00 zł 
z Urzędu Marszałkowskiego.

21 młodych mieszkańców naszej gminy wyjechało 
w sobotę, 7 sierpnia 2021 r. na 10-dniowe kolonie 
w góry, do Milówki. Wyjazd jest finansowany 
z funduszy, pozyskanych przez naszych urzęd-
ników w ramach konkursu „Samorząd Przyjazny 
Rodzinie”.

Nowy harmonogram odbioru śmieci

Tylko w ubiegłym roku do odbioru 
śmieci od mieszkańców dołożono 
z gminnego budżetu 1.258.951,85 
zł, choć z ustawy jasno wynika, że 
system powinien „się bilansować”. 
Dz ięk i  uchwalony m s t awkom, 
wpłacanym przez mieszkańców 
oraz wynikom ostatniego przetargu, 
będziemy mogli zrealizować ten 
wymóg. W naszym przypadku ponad 
milion złotych, przeznaczony na 
„załatanie tej śmieciowej dziury”, po-
chodził m.in. z podatku od nierucho-
mości, wpłacanego od mieszkańców 
naszej gminy. Te pieniądze powinny 
być przeznaczane m.in. na inwestycje 
i teraz będzie można je wykorzystać 
zgodnie z przeznaczeniem. Od 1 maja 
2021 r. miesięczna stawka za odbiór 
posegregowanych odpadów komu-
nalnych wynosi 29,50 zł od osoby, 
zamieszkującej daną nieruchomość. 
Mieszkańcy nieruchomości jednoro-
dzinnych, kompostujący bioodpady, 
zapłacą 3 złote mniej. Jeśli ktoś nie 
wypełni obowiązku segregowania 
odpadów, a taki obowiązek został na-

łożony przez ostatnią zmianę ustawy 
o utrzymaniu czystości i porządku 
w gminach z dnia 6 września 2019 
roku, kara za brak segregacji będzie 
wynosić 118 zł/os. Użytkownicy 
nieruchomości, na terenie których 
znajdują się domki letniskowe lub 
inne obiekty rekreacyjno-wypo-
czynkowe, wykorzystywane jedynie 
przez część roku, zapłacą ryczałtową 
stawkę w wysokości 190 zł /rok, 
a jeśli nie będą segregować odpadów 
– 760 zł/rok. Na wysokość opłat ma 
wpływ m.in. zakres wykonywanych 
usług, a więc m.in. częstotliwość 
odbioru odpadów. Na wniosek miesz-
kańców śmieci zmieszane, czyli tzw. 
kosze, będą odbierane częściej. Radni 
dokonali bowiem istotnej zmiany 
w Regulaminie utrzymania czystości 
i porządku na terenie gminy Sulejów. 
Od 1 kwietnia 2021 r. odpady zmie-
szane są odbierane od mieszkańców 
dwa razy w miesiącu przez cały rok, 
a nie tylko od listopada do marca. 
Nie bez znaczenia jest też ilość 
wytwarzanych odpadów, których 

produkujemy coraz więcej. W 2013 
roku oddaliśmy 1810 ton, a w 2020 
już 4808 ton (to ponad 2,5 krotny 
wzrost). Więcej śmieci trafi a też do 

Punktu Selektywnej Zbiórki Od-
padów, w 2017 roku przywieziono 
ich tam 64 tony, a w 2020 r. 250 
ton. Nowe harmonogramy mogą 

Państwo sprawdzić na naszej stro-
nie internetowej – www.sulejow.pl 
– w zakładce Ochrona środowiska 
i gospodarka odpadami.

Od 1 sierpnia 2021 r. do końca lipca 2022 r. odpady komunalne będą odbierać od mieszkańców gminy Sulejów pracownicy 
fi rmy JUKO, przy czym uchwalone w maju stawki pozostaną bez zmian. Przypomnijmy, poprzednie postępowanie dotyczące 
zamówienia publicznego na odbiór i zagospodarowanie odpadów na terenie gminy Sulejów zostało poddane wewnętrznej 
kontroli, a fi nalnie je unieważniono. W związku z tym burmistrz Sulejowa Wojciech Ostrowski zdecydował o ogłoszeniu nowego 
przetargu, który zakończył się dla naszej gminy jeszcze korzystniej niż pierwszy, ponieważ zwycięska oferta była o nieco ponad 
300 tysięcy złotych niższa od tej, którą wybrano poprzednio. Dzięki takiemu rozstrzygnięciu prawdopodobieństwo, że system 
będzie się bilansował, jest jeszcze większe, a to oznacza, że nie będziemy już dokładać do tego zadania z budżetu gminy 
i więcej pieniędzy będziemy mogli przeznaczyć na przykład na inwestycje.
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Kolejne atrakcyjne działki na sprzedaż

Pięknie położona nieruchomość we 
Włodzimierzowie znajduje się przy 
ulicy Zielonej 6, w odległości 60 me-
trów od DK 12. Nazwa tej ulicy nie 
jest przypadkowa, wszystkie znaj-
dujące się tam działki są otoczone 
drzewami. Łączna powierzchnia 
dwóch gminnych działek, wystawio-
nych na sprzedaż wynosi 0,2839 ha. 
Nieruchomość jest niezabudowana, 
nieogrodzona  z dostępem do drogi 
gminnej - ul. Zielonej. Istnieje 
możliwość podłączenia do urzą-

dzeń infrastruktury technicznej: 
eNN oraz wody z komunalnej sieci 
wodociągowej. Cena wywoławcza 
nieruchomości wynosi – 165.000,00 
zł +23% VAT tj. 202.950,00 zł. Prze-
targ odbędzie się w poniedziałek,  30 
sierpnia 2021 r. w sali USC Urzędu 
Miejskiego w Sulejowie, ul. Konecka 
42 (wejście A) o godz. 10.00. Aby 
wziąć w nim udział należy wpłacić 
wadium w wysokości 20 tysięcy zł. 
Dwie kolejne działki, które można 
kupić, znajdują się przy ulicy Wapien-

nej w Sulejowie, a konkretnie przy 
numerach 31 (o powierzchni 0,0790 
ha) i 31A (o powierzchni 0,0880 
ha). Obydwie są położone na terenie 
jednorodzinnego osiedla mieszka-
niowego w południowo-wschodniej 
części miasta, w odległości ok. 0,5 km 
od centrum Sulejowa. Nieruchomości 
posiadają dostęp do drogi publicznej 
poprzez gminną drogę wewnętrzną 
- ul. Wapienną, napowietrzną sieć 
elektroenergetyczną, sieć gazową 
oraz komunalną sieć wodociągowo-

-kanalizacyjną w ul. Wapiennej. Cena 
wywoławcza działki przy Wapiennej 
31 wynosi 15.000,00 zł. +23% VAT tj. 
18.450,00 zł. Przetarg odbędzie się w 
poniedziałek,   30 sierpnia 2021 r. w  
sali USC Urzędu Miejskiego  w Sule-
jowie - ul. Konecka 42 (wejście A) o 
godz. 11.00, aby wziąć w nim udział, 
należy wpłacić wadium w wysokości 
2 tysięcy zł. Z kolei cena wywoławcza 
nieruchomości przy Wapiennej 31 A 
wynosi 39.000,00 zł. +23% VAT tj. 
47.970,00 zł , w tym przypadku 

należy wpłacić 4 tysiące zł wa-
dium. Przeta rg odbędzie się w 
poniedziałek,  30 sierpnia 2021 
r. w  sali USC Urzędu Miejskiego 
w Su le jow ie ,  u l .  Kone ck a  42 
(wejśc ie  A) o  god z .  12 .0 0.  Ze 
szczegółami dotyczącymi t ych 
nieruchomości mogą się Państwo 
zapoznać na naszej stronie inter-
netowej – www.sulejow.pl – w 
zak ładce Infor macje/ Przeta rg i 
dot. sprzedaży i dzierżawy nieru-
chomości.

Tym razem mogą Państwo kupić trzy gminne nieruchomości otoczone zielenią. Jedna znajduje się we Włodzimierzowie 
przy ulicy Zielonej, a dwie kolejne w Sulejowie, przy ulicy Wapiennej. Przetargi odbędą się w poniedziałek, 30 sierpnia 2021 r.
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Sulejów kuźnią mistrzów Polski

Dla Jakuba Krzemińskiego to był 
drugi z rzędu złoty medal mistrzostw 
Polski młodzików. Poprzedni tytuł 
zdobył z bratem, w Sulejowie trium-
fował z Szymonem Pietraszkiem.  
- Wiedzieliśmy, że ten mecz będzie 
bardzo zacięty i choć wynik na to nie 
wskazuje, to było naprawdę trudne 
spotkanie. Graliśmy z tą drużyną już 
kilka razy, a drużynę tworzymy od 
czerwca. Pobyt w Sulejowie będziemy 
oczywiście wspominać bardzo dobrze 
– powiedzieli mistrzowie Polski. 
Medale, puchary i dyplomy wręczyli 

najlepszym zawodnikom m.in. prezes 
Polskiego Związku Piłki Siatkowej 
- Jacek Kasprzyk, burmistrz gminy 
Sulejów - Wojciech Ostrowski, za-
stępca burmistrza – Małgorzata Just, 
przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sulejowie – Bartosz Borkowski oraz 
Konrad Cop, trener naszej siatkarskiej 
kadry U-17. - Współpracujemy z 
panem burmistrzem już od 5 lat, jak 
jest odpowiedni człowiek na odpo-
wiednim miejscu, to ta współpraca 
układa się dużo lepiej. Wtedy rozma-
wialiśmy o hali, basenie i boiskach do 

piłki siatkowej i te wszystkie obiekty 
są już prawie gotowe. Cieszę się, że 
są tacy ludzie, którzy kochają sport i 
inwestują też w obiekty, z których ko-
rzystają mieszkańcy, a więc również 
młodzi ludzie, uprawiający sport. 
Wspaniały obiekt, wspaniali ludzie, 
chce się tutaj przyjeżdżać – powie-
dział Jacek Kacprzyk. - Zazdroszczę 
i gratuluję sukcesu naszym mistrzom, 
dzisiaj rozpoczęły się Igrzyska 
Olimpijskie w Tokio, na ten turniej 
już nie zdążą, ale podczas kolejnych 
może już będą reprezentować nasz 

kraj. Tak, jak obiecałem podczas sule-
jowskich mistrzostw deszcz nie padał, 
zapraszam za rok, deszczu również 
nie będzie. Cieszę się, że rozsławia-
cie nasz Sulejów – dodał Wojciech 
Ostrowski. Bartosz Borkowski, bez 
którego nie udałoby się zorganizować 
tego turnieju na odpowiednim pozio-
mie, podziękował prezesowi Jackowi 
Kasprzykowi za zaufanie, a sędziom, 
kibicom oraz wszystkim, którzy 
pomagali w organizacji mistrzostw 
Polski, podziękował za zaangażowa-
nie. - Mam nadzieję, że wszystkim 

którzy odwiedzili Sulejów podobał się 
ten turniej, specjalnie zamówiliśmy 
pogodę, burmistrz dzwonił tam do 
góry, żeby wstrzymali się z desz-
czem, jak widać jest skuteczny. Miło 
było Was tutaj gościć i oczywiście 
zapraszamy częściej – podsumował 
Bartosz Borkowski. To była jedna z 
trzech dużych imprez sportowych, 
zorganizowanych w tym roku na 
terenie naszego centrum sportów 
plażowych w Sulejowie, o wszystkich 
mogą Państwo przeczytać w tym 
numerze Faktów.

Ponad 60 meczów, prawie 30 drużyn i trzy dni zmagań - tak w skrócie wyglądał Finał Mistrzostw Polski Młodzików w Siatkówce 
Plażowej, który zakończył się w piątek, 23 lipca 2021 r. w Sulejowie. Oczywiście ten krótki opis nawet w minimalnym stopniu 
nie odzwierciedla emocji, atmosfery ani zaangażowania, które towarzyszyły zawodnikom, sędziom, organizatorom i kibicom, 
uczestniczącym w tym wyjątkowym, sportowym wydarzeniu. Zwieńczeniem udanego turnieju był ostatni mecz, w którym 
Jakub Krzemiński i Szymon Pietraszek (UMKS MOS Wola Warszawa) pokonali swoich klubowych kolegów Gabriela Cieślaka oraz 
Wojciecha Pawlaka 2:0 (21:15, 21:12), zdobywając tym samym tytuł mistrzów Polski w swojej kategorii wiekowej. Zmagania 
młodych siatkarzy podziwiali na trybunach m.in. prezes Polskiego Związku Piłki Siatkowej Jacek Kasprzyk, oraz Konrad Cop, 
trener naszej siatkarskiej kadry U-17.
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W Sulejowie trwają Mistrzostwa 
Polski w plażowej piłce ręcznej

Wstęp na wszystkie spotkania jest 
wolny. - Dzięki współpracy przed-
st awiciel i  Łód zk iego Związk u 
Piłk i Ręcznej i gminy Sulejów, 
działacze Związku Piłki Ręcznej 
w Polsce po raz kolejny przyznali 
n a m  o r g a n i z a c j ę  t e j  w a ż n e j 

imprezy. Ubiegłoroczny turniej 
został bardzo dobrze oceniony i 
jest wspominany jako wzorcowy, 
zdjęcia z tej imprezy do tej pory 
można oglądać na st ronie EHF 
(Europejskiej Federacji Piłki Ręcz-
nej – przyp. red.), dlatego bardzo 

się cieszymy, że znów możemy 
gościć młodych zawodników - po-
wiedział Marek Sobolczyk, prezes 
Łódzkiego Związku Piłki Ręcznej i 
sędzia główny zawodów. Wszystkie 
mecze można oglądać na naszym 
kanale w serwisie YouTube.

Plażowa piłka ręczna to jedna z najbardziej widowiskowych dyscyplin spor-
towych, dlatego warto choć na chwilę odwiedzić nasze centrum sportów 
plażowych przy Szkole Podstawowej nr 1 im. Jana Pawła II w Sulejowie, 
gdzie od wtorku, 24 sierpnia 2021 r. rywalizują najlepsi młodzi zawodnicy 
oraz najlepsze zawodniczki w kraju. 24 i 25 sierpnia odbył się tam fi nał 
Mistrzostw Polski w Plażowej Piłce Ręcznej Juniorów Młodszych. Z kolei 
w piątek, 27 sierpnia 2021 r. w tym samym miejscu rozpocznie się fi nał 
Mistrzostw Polski w Plażowej Piłce Ręcznej Juniorek Młodszych.

Bilska Wola z pucharem lata

Zawodników powitali dwaj wice-
przewodniczący Rady Miejskiej w 
Sulejowie Michał Gaczkowski oraz 
Jan Ratajczyk, a puchary pomagał 
im wręczać radny Jarosław Sarlej. 
Siatkarzom w rodzinnej, piknikowej 
atmosferze kibicowali również oko-
liczni mieszkańcy.
Ostateczna kolejność:
1. Bilska Wola
2. Łęczno
3. Krzewiny
4. Kłudzice
5. Kurnędz
6. Łęczno 2
7. Łazy Dąbrowa
Wszyscy uczestn icy ot rzymal i 
pamiątkowe dyplomy, zawodnicy, 

którzy stanęli na podium również 
puchary, a zwycięzcy także pakiety 
gadżetów z Urzędu Miejskiego w 
Sulejowie. Najlepsi gracze: Kacper 
Nowak (Bilska Wola) i Kacper Kulig 
(Łęczno) otrzymali statuetki, wyróż-
nionym zawodnikom: Mateuszowi 
Mamrotowi (Krzewiny) i Szymonowi 
Dawidowi (Kłudzice) wręczono ory-
ginalne koszulki z Mistrzostw Polski 
w siatkówce plażowej, natomiast 
najmłodsi gracze: Mateusz Dawid i 
Adrian Antosik otrzymali książki. 
Organizatorzy, czyli przedstawiciele 
Volley Props Łęczno marzą o kolej-
nym turnieju, który mógłby się odbyć 
w sezonie zimowym w hali sportowej 
przy w SP w Łęcznie.

Siedem drużyn rywalizowało podczas I Turnieju 
w Piłkę Siatkową o Puchar Lata Burmistrza Sulejowa, 
który w sobotę, 31 lipca 2021 r. zorganizowano na 
terenie kompleksu boisk przy Szkole Podstawowej 
w Łęcznie. Zwyciężyli reprezentanci Bilskiej Woli, na drugim 
miejscu uplasowali się gospodarze, a na trzecim siatkarze
z Krzewin.

Społeczna lodówka dla 
potrzebujących działa 
w Sulejowie już od 6 miesięcy

Na terenie gminy Sulejów również są 
ludzie, którzy nie są obojętni na los 
drugiego człowieka i potrafi ą dzielić 
się z innymi tym, co posiadają. Ser-
decznie za to dziękujemy.

Mija już 6 miesięcy odkąd w Sulejowie, przy ulicy Targowej 
20 uruchomiono społeczną lodówkę. Korzystają z niej za-
równo emeryci, jak i osoby 
którym zwyczajnie,,brakuje 
do pierwszego". Idea jest 
prosta. Masz za dużo jedze-
nia? Wkładasz je do lodówki, 
a później każdy może je 
stamtąd zabrać. Dzięki temu 
zamiast wyrzucać nadmiar 
jedzenia, dzielisz się nim 
z każdym, kto tego potrzebuje.


